
a dva preostala clana na prijedlog Povjerenstva koje je razmatralo prijave temeljem Javnog
poziva. Novim dlanovima tajnica Zrinka Prugovecki predala je obrasce koje je potrebno ispuniti

Nakon verifikacije novih dlanova predsjednik SO KreSimir Erdelja novim je clanovima podijelio
kopije Zapisnika o obavljenom nadzoru i kontroli namjenskog koriStenja proracunskih sredstava u
OS Rude5 , a za koji je istaknuta napomena od strane Gradskog ureda z.a obrazovanje da se s
njime moraju upoznati svi dlanovi Skolskog odbora.

Ad 3. Predstavljanje programa radaza mandatno razdoblje kandidata od rednog broja 1.
na listi kandidata u natjedajnom postupku imenovanja ravnatelja Osnovne Skole Rude5

1. e lanovima Skolskog odbora program rada prvo je predstavila kandidatkinja Andelka
JaluSic.

Nakon izlaganja clanovi Skolskog odbora mogli su postavljati pitanja i davati komentare.
l/agdalena Babic pohvalila je dosadaSnje odgojno obrazovne rezultate Skole i pohvalila
dosada5nje rezultate Skole u materijalnom smislu, s obzirom da je kandidatkinja i dosada5nja
ravnateljica OS Rude5. Primijetila je da su planovi za malerijalno unaprjedenje dosta ambiciozni
na Sto je gda Jalu5ic objasnila kako je dosta toga vec djelomicno pokrenuto i kako ih treba
zavr5iti. Nastavno na istaknute ciljeve u programu vezane za edukaciju ucitelja za rad i

sudjelovanje u EU projektima Ojdana Rajic Azinovic postavila je pitanje Sto je do sada bila
zapreka da Skola ne sudjeluje ni u kakvim projektima suflnanciranim EU sredstvima. S istim
pitanjem se ukljucio i Kre5imir Erdelja s konkretnim primjerom kad jedan poku5aj prijave na EU
projekt nije prihvacen od strane ravnateljice. Gda Jalu5ic navela je kako se nije sve moglo u
prvom mandatu, a da u je konkretnom primjeru do5lo do problema u komunikaciji. Sanja il/arlinko
nadovezala se sa svojim iskustvom u radu na EU projektima i istaknula kako je od neophodne
vaZnosti suradnja profesora, administracije i ravnatelja. I [Vlagdalena Babic i Sanja [\Iartinko
savjetovale su kako je moZda najbolje da se za podetak Skola ukljuci u neki projekt kao partner.
Predsjednik Skolskog odbora se osvrnuo na prezentaciju i upitao kako vjerovati kandidatkinji
Jalu5ic da ce se pridrZavati zakona nakon nalaza Gradskog ureda za obrazovanje u kojem je
utvrdeno vi5estruko nezakonito postupanje. Upoznao je nove dlanove Skolskog odbora s time
kako se ravnateljica nije drlala statuta Skole, a u svom o6itovanju ravnateljica je navela kako kao
novi ravnatelj nije bila upoznata s procedurama. Kre5imir Erdelja smat'ra da u cetvrtoj godini
mandata osoba vi5e nije novi ravnatelj i da je logicno odekivati da se poznaje Statut joS i prije
kandidature. Gda Jalu5ic je istaknula kako se radi o osobnom napadu i interpretaciji na Sto se
Kre5imir Erdelja nadovezao da je to nije todno jer je sve to jasno napisano u nalazu Gradskog
ureda za obrazovanje.
Na kraju se ukljucio Andro Krpan koji je izrazio cudenje kako se ovako vaZna stvar poput
sluZbenog dokumenta nadleZnog tijela koje je donijelo negativan nalaz spominje tek na samom
kraju izlaganja ito za vrijeme pitanja, a nije bio spomenuto u samom izlaganju kandidata.
Andelka Jalu5ic dala je osvrt na cijeli slucaj koji je obrazlolila na nadin kako je navela ranije u
svom ocitovanju koje je izdala na zahtjev Skolskog odbora. Gospodin Krpan je rekao da
kandidatkinja nije uopce spomenula ovako bitnu stvar u svojoj prezentaciji ida se po njegovom
mi5ljenju ne bi niti dotakla toga da se u raspravi nije potegnula ova tema.
Gda IMartina Brdaric Boric pitala je je li radna skupina doSla u Skolu ili su Nalaz napisali bez
dolaska u Skolu. Gda Jalu5ic je rekla da nije i provela se kraca rasprava o tome je li tako ne5to
uopce potrebno s obzirom da se u takvim slucajevima pregledava dokumentacija koja se moZe
poslati elektroni6kom po5tom.

2. Nakon Sto je kandidatkinja napustila prostoriju, 6lanovima Skolskog odbora svojje
program rada predstavila kandidatkinja Sanja Krstanovic.
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